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Postavení některých  příslovcí

Některá příslovce se kladou mezi pomocné sloveso a příčestí minulé.

Nous l´avons

J´y suis

Vous avez

Ils sont

Il n´a pas

Il l´a

Nous avons

toujours

souvent

beaucoup

déjà

encore

bien

assez

demandé à Paul. (Vždy jsme se na to ptali Pavla.)

allé. (Často jsem tam chodil (šel).)

travaillé. (Hodně jste pracovali.)

arrivés. (Už přišli.)

téléphoné. (Ještě netelefonoval.)

expliqué. (Dobře to vysvětlil.)

attendu. (Dost jsme se načekali.)
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Ex.: Il m´a attendu.
Il m´a souvent attendu.

1. Il l´a dit.
2. Nous l´avons attendu.
3. Mon ami est venu.
4. Nous avons joué au football.
5. Vous avez mangé.
6. Pierre est revenu.
7. Mon mari a essayé de le faire.
8. Nous avons perdu.

Do vět vkládejte následující výrazy:
Assez, bien, déjà, encore, souvent, toujours
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Tvoření 
příslovcí

Některá příslovce jsou daná:

Např.: vite rychle tard pozdě
bien dobře assez dost
mal špatně

Další se ale tvoří pravidelně a to od přídavných jmen přidáním koncovky  MENT.

Tuto koncovku připojíme buď za tvar ženského rodu, anebo za tvar mužského rodu v případě, že 
končí samohláskou

Joli /hezký/ joliment /hezky/
Vrai /pravdivý/ vraiment /opravdu/

agréable
facile
difficile
libre
tranquille
curieuse
exacte
parfaite
personnelle
prochaine
régulière

příjemně
snadno
obtížně
svobodně, volně
klidně
zvláštně, podivně
přesně
dokonale
osobně
příště, brzy
pravidelně

+ ment
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